

本端樹號 Our ref: (32) in QAD/FIN/22/1 III

來函檔號 Your ref:

活 Tel. No.: 2892 6683

岡文傳與 Fax No.: 2573 2805

Quality Assurance Division Education Department Room 1223, Wu Chung House 213 Queen's Road East, Wan Chai Hong Kong

13 December 2002

Ms Colin Chui Clerk to Public Accounts Committee Legislative Council Building 8, Jackson Road, Central Hong Kong

Dear Ms Chui,

The Director of Audit's Report on the results of value for money audits (Report No.39)

Chapter 11: Primary education - Delivery of Effective Primary Education

I refer to your letter of 6 December 2002 and provide the information requested by the Public Accounts Committee:

The percentage of administrative costs in the entire expenditure on primary schools, based on the actual expenditure on primary education for the 2001-02 financial year under Head 40-Education Department, is 14%. The breakdown is as follows:

	Government	Aided
	Primary Schools	Primary Schools
Professional related administrative duties by	6.6%	7.3%
school head/senior teachers		
Non-teaching staff and/or Administration	7.4%	6.7%
Grant/Revised Administration Grant		

1...

· 医使胃学校教育、意力模数据消费后、培育学生过是人生共和。 ur Villon

We provide quality school advention for our students, to develop their potential to the full and to propers them for the challenges in life.

改门的领命 统保存常规图· 定保贵级各出。据《社合人士·教展集实及存》



根據二零零一至零二財政年度教育署總目40的周年津貼帳目計算,小學的行政費用約佔整體開支的百分之十四。有關的百分比,詳列如下:

	官立小學	資助小學
校長或主任級教師有關專業行政工作	6.6%	7.3%
非教學人員及/或行政津貼/修訂的行政津貼	7.4%	6.7%

Yours sincerely,

for Permanent Secretary for Education and Manpower

c.c. Secretary for Education and Manpower

Secretary for Financial Services and the Treasury

Director of Audit